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Schůze územní skupiny č. 8 - dne 21. 11. 2023 

Přítomni: Jan Kadlec, Petr Ptáčková, Marek Šmída, Kateřina Landová, Jan Mašek, Jiří Vraj, Jan 

Janoušek, Vladimíra Hrušková 

Omluveni: Zdeněk Lanz, Martin Novotný, Martin Kolář 

Hosté: nám. prim. Michal Šebek, nám. prim. Zuzana Kudláčková, Bára Paulátová, Petr Hlinka, 

Tomáš Mráz 

Program: 

1. Uvítání členů a hostů 

2. Debata s nám. prim. M. Šebkem – úpravy u Maláku 

3. Připomínky nám. prim. Z. Kuláčkové 

4. Zpráva ze schůze Územní komise (14. 11.) 

5. Podněty z minula – stezka okolo Samsonu 

6. Participativní rozpočet – vítězné projekty 

7. Připomínky k investičním akcím 

8. Nové podněty 

9. Diskuse 

10. Termín další schůze 

 

1. Schůzi zahájila předsedkyně skupiny V. Hrušková. Přivítala přítomné členy a hosty. 

2. Hostem ÚzSk. byl nám. prim. Michal Šebek a nám. Prim. Zuzana Kudláčková. 

Pan náměstek nás informoval o zamýšlených investicích města a společnosti Dm drogerie v území 

parku u Malého jezu. Do 1.5. 2024 bude postaveno nové občerstvení a toalety. Také je v plánu 

přidání nových herních prvků a workoutu. V dalším plánu je strhnout objekt staré loděnice a na jeho 

místě vznikne nový objekt s funkcí půjčovny paddleboardů. V části parku mezi železničním mostem 

a dětským hřištěm město plánuje obnovu cest v mlatovém povrchu. 

Členové skupiny vítají aktivitu města, ovšem s otázkami na podobu nově umisťovaných objektů 

vzhledem k jedinečnosti a historii lokality. Bylo nám přislíbeno zaslání projektové dokumentace 

nově umisťovaných objektů. Pro občerstvení, toalety (vč. sprch) u Malého jezu je vydáno stavební 

povolení, hotovo bude do 1. 5. 2024 

Členové i hosté vyjádřili jednomyslný nesouhlas k osazení nových hracích prvků do části parku za 

brouzdalištěm, jako největší hodnota této části je viděn jeho přírodní charakter a klidová zóna bez 

nových prvků, což potvrdila i participace občanů k manuálu pro čistý Malák. Byli jsme kladně 

vyslechnuti a požádáni o návrh jejich alternativního umístění. Budeme vycházet ze znalosti místa, 

odbornosti členů skupiny a koncepčních podkladů zpracované městem, které jsou dostupné na 

internetu - Město a voda a Manuál pro čistý Malák, jejíž součástí jsou výstupy z participace obyvatel 

nad podobou Maláku, které proběhli v minulém roce. 



Další otázky směřovali ke způsobu, jakým bude provedena obnova cest. Členové vyjádřili obavu nad 

rekonstrukcí sítě cest bez koncepčního řešení celkového území a návaznosti cest od Modrého mostu 

po Velký jez. Manuál není dostatečným podkladem, jiná projektová dokumentace není zatím zadána. 

Obnova je zamýšlena ve stávajících „vyšlapaných“ stopách. Byli jsme vyzváni k setkání s panem 

Tomášem Kubešem z Odboru správy veřejných statků a přípravě názorového podkladu pro obnovu 

tras ve výše zmíněném rozsahu. 

 Při poukázání na zchátralý stav mobiliáře (laviček a košů) pan náměstek potvrdil, že v úmyslu města 

je též jeho obnova a to až po výše zmíněných změnách a dle možnosti investic. 

 Okrajově jsme se dotkli existence a podoby nedávno vzniklého zmrzlinového stánku u pískoviště. 

Objekt je již v majetku města. 

Paní Landová vysvětlovala, proč Manuál čistý Malák vznikl, kdo byl iniciátorem. Co bylo cílem 

tohoto manuálu. Paní Paulátová vznesla dotaz, zda je na Maláku nějaký projekt? 

3. Paní náměstkyně Kudláčková – upřesnila pozici územních skupin – jsou pouze poradním, 

doporučujícím orgánem RM. RM se event. nemusí zabývat žádnými návrhy a podněty. 

Také vyzvala skupinu ke sdílení informací směrem k obyvatelům čtvrti. Dohodli jsme se se 

členy skupiny Sousedů z Havlindy na možnosti využití jejich komunikační struktury a 

pravidelném informování obyvatel prostřednictvím na FB. 

       4. Vzhledem k obsáhlému projednávání výše uvedených témat, budou další body, které byly   

v programu, projednávány na příští schůzce ÚzSk. 

       5. Závěr, termín další schůzky – 17. 1. 15.00 Malý jez, následně rest. Havlíček 

        

Zapsala: Vl. Hrušková, P. Ptáčková 

 

V Českých Budějovicích dne 21. 11. 2023 

-  

 


